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Geacht college,  
 
Wij maken ons zorgen over de kwaliteit van de bruisende binnenstad. We maken ons ook zorgen over 
de horecaondernemers én de bewoners van de binnenstad. Naar aanleiding van twee brieven aan de 
gemeenteraad over de binnenstadhoreca, hebben wij enkele vragen.  
 
Bij de raadsagenda van 7 november 2023 vonden we twee brieven uit de samenleving, namelijk 
‘20230920 Bewonersvereniging De Hofkamp - sluitingstijden horeca gerelateerde overlast 
Amaliaplein’ en ‘20230920 Burgerinitiatief-Petitie Terrassen Langer Open in Almelo’.  
 
Zoals we kunnen lezen in de brief uit de Bewonersvereniging De Hofkamp, wordt er overlast ervaren 
van horecabezoekers. De andere brief bevat een petitie die door 1574 horecabezoekers is 
ondertekend om de horeca-ondernemers een hart onder de riem te steken. Zoals bekend wordt er 
sinds afgelopen zomer streng gehandhaafd op openingstijden van de terrassen.  
 
In de wetenschap dat er al overleg is tussen de gemeente en de horeca wat betreft de terassenvisie, 
hebben wij de volgende vragen:  
 
1. Is het college bereid om weer werk te maken van het horeca convenant waarom de 

Hofkampbewoners vragen en waarom wel of niet?  
2. Wat is de stand van zaken als het gaat om  

a. Het horecaplatform? En wat is de formele status van dit platform?  
b. Het terrassenbeleid?  

3. Wat betreft de petitie;  
a. Wat doet het college met deze petitie?  
b. Worden horeca-klanten ook betrokken bij de terrassenvisie? 

4. Door de transformatie van de binnenstad is er meer woon- en werkruimte gekomen. Ook in het 
coalitieakkoord staat: “De binnenstad wordt steeds meer een plaats voor ‘beleven’”.  

a. Hoe zorgt u voor een goede balans als het gaat om een bruisende binnenstad versus 
wonen en werken in de binnenstad? 

b. Kunt u aangeven of er meer klachten van overlast zijn gekomen sinds de 
transformatie in gang is gezet en er meer bewoning is van de binnenstad?  

c. Welke mogelijkheid ziet u om te faciliteren om binnenstadbewoners en 
horecaondernemers nader tot elkaar te brengen?  

 
 
Hartelijke groet,  
 
Esther Reinders 
Woordvoerder communicatie en binnenstad, VVD Almelo 


